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December 15, 2020,

To: PGC/TGC Chair,
Addendum Syllabus des grades 2021

Prenant en considération la situation que nous vivons avec la pandémie de Covid-19. Le Comité national des
grades a décidé d'apporter une modification exceptionnelle pour la saison 2020-2021 au critére actif en judo
(4.2.1). Un(e) candidat(e) a un examen de grades pourra compter les 25 points d’actif en judo (120 heures),
malgré qu’il/elle ne répondrait pas a cette exigence. Pour obtenir les points, le/la candidat(e) doit avoir été un
membre actif de son OPTS et de Judo Canada pour les saisons 2019-2020 et 2020-21 et étre affilié au début de
la saison 2021-2022. Cette mesure exceptionnelle s’applique également aux critéres de reconnaissance de
Directeurs techniques (4.2.3).

2021 Grading Syllabus Addendum

Taking into consideration the situation, we are experiencing with the Covid-19 pandemic. The National Grading
Committee has decided to make an exceptional amendment for the 2020-2021 season to the active criterion in
judo (4.2.1). A candidate for a grading examination will be able to count the 25 points for active in judo (120
hours), even though he/she does not meet the requirement of a minimum of 120 hours. To obtain the points,
the candidate must have been an active member of his PTSO and Judo Canada during the 2019-2020 and 2020-
21 seasons and be affiliated at the beginning of 2021-2022 season. This exceptional measure also applies to
Head Sensei recognition criteria (4.2.3).

Best regards,
Daniel De Angelis

Président du Comité National des Grades
Chair National Grading Committee
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